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Protokół Nr I/ 2008 

z I sesji Rady Gminy Nowa Słupia 
   odbytej w dniu 20.02.2008 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Nowej Słupi 
w godz. 9.00- 12.15 

 

W sesji uczestniczyło 14 radnych na 15 ogółem. 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
W obradach brali udział również sołtysi gminy Nowa Słupia. 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
Nadto w posiedzeniu udział wzięli: 
1. Pan Wiesław Jerzy Gałka – Wójt Gminy Nowa Słupia, 
2. Pan Władysław Orliński - Z-ca Wójta Gminy Nowa Słupia, 
3. Pani Danuta Żebrowska - Pełnomocnik ds. Organizacji Urzędu Gminy, 
4. Pani Marzanna Jop – Skarbnik Gminy, 
5.Pan Andrzej Romański – Kierownik Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej            

w Nowej Słupi, 
6. Pani Anna Głowacka -  referent ds. obsługi GKRPA w Nowej Słupi, 
7. Pani Justyna Górecka – referent U.G. ds. ochrony środowiska, 
8. asp. Czesław Siwoń – funkcjonariusz Komisariatu Policji w Łagowie, 
9. Pan Mariusz Łysek – przedstawiciel firmy EKOM z Siedlec, gm. Chęciny 
11. Pan Andrzej Nowak – redaktor gazety „Echo Dnia”  oraz mieszkańcy gminy (4 osoby). 
 

Ad. pkt. 1 Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Gminy – Ewa Guz otworzyła obrady, przywitała radnych oraz 
wszystkich uczestników sesji. 
Na  podstawie  § 37  Statutu  Gminy  Nowa  Słupia  i  listy  obecności  radnych  stwierdziła  
quorum i oznajmiła, że obrady są prawomocne. 
 
 

Następnie odczytała porządek obrad. 
 

Porządek obrad: 
 

1.  Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
3. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań pomiędzy sesjami. 
5. Sprawozdanie ze stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego w gminie w 2007r. 

z udziałem przedstawiciela Komisariatu Policji w Łagowie. 
6. Podjęcie uchwał:  

- w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy na 2008r., 
- w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy na 2008r., 
- w sprawie ustalenia górnych stawek za usługi w zakresie usuwania                                 

i unieszkodliwiania stałych odpadów komunalnych, 
- zmieniająca uchwałę Nr VI/42/04 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 9 lipca 2004r. w 

sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Odpadami dla Gminy Nowa Słupia na lata 
2004-2011, 

- w sprawie przedłużenia obowiązywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 
zbiorowe odprowadzanie ścieków obowiązujących dla Gminy Nowa Słupia oraz 
określenia górnej wysokości opłaty za odbiór ścieków dowożonych wozami 
asenizacyjnymi i ustalenia wysokości dopłat z budżetu Gminy dla Zakładu 
Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej w Rudkach, 

- w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008 rok, 
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- w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w gminie Nowa Słupia, 

- w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 
2008-2010, 

- w sprawie przyjęcia Programu współpracy gminy Nowa Słupia z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego w roku 2008, 

- w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek obowiązkowego tygodniowego 
wymiaru godzin zajęć nauczycieli zajmujących stanowiska kierownicze w 
przedszkolach, szkołach i gimnazjach prowadzonych przez gminę Nowa Słupia oraz 
ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych i opiekuńczych niektórych nauczycieli.  

7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski i informacje. 
9. Zamknięcie obrad. 

 

Pytań jak też uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała ww. porządek obrad pod głosowanie: 
Głosowanie: 
za – 14  
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0  Nieobecny radny Zenobiusz Nowiński. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania ww. porządek obrad został przyjęty. 
 

W tym miejscu posiedzenia na prośbę Przewodniczącej Rady Gminy Ewy Guz wszyscy 
obecni na sali minutą ciszy uczcili pamięć zmarłych niedawno: generała brygady Antoniego 
Heby – pseudonim „Szary” dowódcy AK oraz  lek. med. Ireneusza Piotrowskiego zam. Rudki 
 

Ad. pkt. 2 Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz poinformowała Radę, iż nie wpłynęła żadna 
poprawka, co do treści protokołu Nr XVI/2007 z obrad poprzedniej sesji, wobec czego 
poprosiła o formalne jego przyjęcie. 
Głosowanie za przyjęciem protokołu Nr XIV/2007 z XIV sesji Rady Gminy Nowa Słupia 
odbytej w dniu 31 grudnia 2007r. 
Głosowanie 
za – 14 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0  Nieobecny radny Zenobiusz Nowiński 
W wyniku głosowania protokół Nr XIV/2007 został przyjęty.   

Ad. pkt. 3 Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 
 

Wójt Gminy Wiesław Jerzy Gałka przedstawił informacje z prac pomiędzy sesjami, tj.                  
w okresie czasu pomiędzy 31 grudnia 2007r ,  a  20  lutego 2008.   
Podkreślił, że okres ten poświęcił w szczególności na starania związane z pozyskaniem 
środków finansowych z UE na planowane inwestycje w gminie. 
Poinformował, jakie wnioski i gdzie zostały złożone przez gminę oraz jakie środki zostały 
wstępnie zadeklarowane. Spotkał się z kilkoma ministrami oraz brał udział w posiedzeniu 
Sejmowej Komisji Środowiska z udziałem wszystkich parlamentarzystów województwa 
świętokrzyskiego. W między czasie zorganizował spotkania wiejskie w każdym sołectwie tej 
gminy. Podjął także działania, aby w budynku naszej gminy otworzyć Punkt Wydziału 
Komunikacji Starostwa Powiatowego. Ustalenia w tym zakresie jeszcze trwają. 
Ze względu na pisemny wniosek radnego o udzielenie informacji publicznej odnośnie 
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rozliczenia budowy drogi krzyżowej na Święty Krzyż, przedstawił szczegółowo koszty tej 
inwestycji. 
Poinformował, że radio Kielce zainicjowało pomysł na sfinansowanie odbudowy wieży 
kościelnej na Świętym Krzyżu. Byłaby to zbiórka publiczna pieniędzy od mieszkańców 
województwa świętokrzyskiego w wysokości nie mniej niż 0,50 zł od osoby. Zebrane 
fundusze stanowiłyby wkład własny do pozyskania na ten cel środków z UE.  
W ramach promocji Świętego Krzyża i naszej gminy narodził się pomysł stworzenia wizji 
internetowej, czyli bezpośredniego obrazu Świętego Krzyża i Nowej Słupi poprzez 
zamontowanie odpowiednich przekaźników i kamery.  
Na zakończenie dodał, że w budynku urzędu gminy zostało stworzone Centrum Kształcenia 
przez Internet.  
 

Ad. pkt. 4 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań pomiędzy sesjami 
 

Sprawozdania dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz. Poinformowała, że w tym 
okresie reprezentowała Radę na następujących uroczystościach: 
- czytaniu nocnym w Antykwariacie w Kielcach, 
- na X przeglądzie Zespołów Jasełkowych i Kolędniczych w S.P. w Rudkach wraz z innymi 
radnymi, 
- na wyborach sołtysa sołectwa Rudki, 
- na I Gminnym Konkursie Poetyckim pod nazwą „Magiczny czas Bożego Narodzenia”, 
- na spotkaniu z Radą Sołecką Rudek w sprawie oczyszczalni ścieków w Rudkach wraz z 
Wójtem i innymi radnymi, 
- na spotkaniu z sołtysami w urzędzie gminy, 
- na niektórych zebraniach wiejskich, 
- na wernisażu prac artystycznych 7-miu kieleckich artystów, 
- na uroczystości związanej ze świętem patrona w Publicznym Gimnazjum w Nowej Słupi. 
Poza tym wraz z Wójtem przygotowywała materiały na dzisiejszą sesję oraz w każdą środę 
pełniła dyżury w urzędzie gminy. 
 

Ad. pkt. 5 Sprawozdanie ze stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego w gminie                  

w 2007r. z udziałem przedstawiciela Komisariatu Policji w Łagowie 
 

Sprawozdania dokonał specjalista ds. prewencji Komisariatu Policji w Łagowie- asp. Czesław 
Siwoń. Treść sprawozdania stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 
Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz zwróciła się z prośbą o zwiększenie patroli 
policyjnych w terenie, a w szczególności w okolicach obiektów sportowych. 
Radny Ryszard Karpiński podniósł fakt braku odblasków przy pieszych w porze wieczorowej, 
co stwarza niebezpieczeństwo na drogach. 
Radny Leszek Kulpiński zadał pytanie, co było przyczyną procentowego wzrostu wydanych 
mandatów  (prawie o 100% w ciągu jednego roku). 
Mieszkanka gminy stwierdziła, że według opinii społeczeństwa, wykrywalność popełnianych 
przestępstw na terenie naszej gminy jest bardzo słaba. 
Do powyższych uwag i pytań odniósł się asp. Czesław Siwoń. 
Innych uwag nie zgłoszono. 
 

Ad. pkt. 6 Podjęcie uchwał:  
 

- w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy na 2008r. 
 

Wprowadzenia dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz. Poinformowała, że 
wszystkie projekty uchwał przedłożone na dzisiejszej sesji zostały omówione na połączonych 
komisjach Rady Gminy. 
Otworzyła dyskusję nad projektem niniejszej uchwały. 
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Uwag czy też pytań nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rafał Piasecki odczytał projekt uchwały Nr I/1/08 Rady 
Gminy Nowa Słupia z dnia 20 lutego 2008r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady 
Gminy na 2008 rok 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały  
Głosowanie: 
za – 14 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
Głosowanie jawne imienne stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego uchwała Nr I/1/08 Rady Gminy Nowa 
Słupia z dnia 20 lutego 2008r. została przyjęta jednogłośnie. 
 

- w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy na 2008r. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz otworzyła dyskusję nad tym projektem uchwały. 
Uwag czy też pytań nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rafał Piasecki odczytał projekt uchwały Nr I/2/08 Rady 
Gminy Nowa Słupia z dnia 20 lutego 2008r. w sprawie przyjęcia planów pracy stałych 
komisji Rady Gminy na 2008r. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały  
Głosowanie: 
za – 14 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
Głosowanie jawne imienne stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego uchwała Nr I/2/08 Rady Gminy Nowa 
Słupia z dnia 20 lutego 2008r. została przyjęta jednogłośnie. 
 

- w sprawie ustalenia górnych stawek za usługi w zakresie usuwania                                     

i unieszkodliwiania stałych odpadów komunalnych 
 

Głos zabrał Mariusz Łysek – przedstawiciel firmy EKOM z Siedlec, gm. Chęciny, która to 
firma świadczy swoje usługi dla naszej gminy w zakresie usuwania i unieszkodliwiania 
stałych odpadów komunalnych. Podał przyczyny wzrostu cen swoich usług. 
Sołtys sołectwa Serwis Jan Czaja zadał pytanie, czy jest możliwość wymiany pojemników 
metalowych na plastikowe. Odpowiedź padła twierdząca. 
Radny Adam Gałka zadał pytanie, czy firma jest zainteresowana świadczeniem usług w 
zakresie usuwania posegregowanych już odpadów. 
Przedstawiciel firmy EKOM udzielił odpowiedzi, że możliwość taka istnieje pod warunkiem 
zakupu do tego celu dodatkowych worków (5 zł od sztuki). 
Radny Adam Gałka ponownie zadał pytanie, czy firma zejdzie z kwoty 12 zł za usuwanie 
odpadów z pojemnika 110 l. w przypadku, jeśli gmina zakupi więcej pojemników. 
W odpowiedzi p. Łysek stwierdził, że nie ma takiej możliwości z uwagi na 500% wzrost opłat 
w Urzędzie Marszałkowskim.  
Sołtys sołectwa Nowa Słupia Jadwiga Kot zgłosiła fakt, że na ulicy Łazy w Nowej Słupi nie 
są każdego miesiąca wywożone odpady. 
Radna Ewa Pastuszyńska zadała pytanie, czy jest możliwość wywozu odpadów raz na kwartał 
przez gospodarstwo, w którym zamieszkuje tylko 1 domownik. Padła negatywna odpowiedź. 
Radny Leszek Kulpiński zadał pytanie jak zachowa się firma, jeśli Rada Gminy nie przyjmie  
propozycji tych stawek. Padła odpowiedź, że wtedy firma wycofa się z usług dla Gminy 
Nowa Słupia. 
Radny Ryszard Karpiński zadał pytanie, czy jest możliwość zakupu pojemników 50l.  



 5 

W odpowiedzi p. Łysek poinformował, że nie ma w produkcji pojemników mniejszych niż 
80l. 
Radny Leszek Kulpiński przekazał informację, że w Gminie Morawica firma zajmująca się 
usuwaniem odpadów nie pobiera żadnych opłat za wywóz posegregowanego szkła i plastiku. 
Zadał pytanie, czy firma EKOM nie mogłaby w przyszłości tak postąpić. 
W odpowiedzi p. Łysek poinformował, że firma posiada swoją segregownię i dlatego też 
stawki proponowane przez firmę EKOM i tak są stosunkowo niskie w porównaniu z innymi 
firmami tej branży. 
Radny Adam Gałka zasugerował na przykładzie Gminy Waśniów, aby z pojedynczymi 
osobami w gospodarstwach zawierać umowy na wywóz połowy pojemnika, a pojemnik taki  
oznaczyć czerwoną kreską. 
Radny Sylwester Kozłowski zadał pytanie, ile obecnie firma EKOM ma podpisanych umów  
z gospodarstwami z naszej gminy. Padła odpowiedź, że ok. 800. 
Ponownie radny Kozłowski zadał pytanie, czy jeśli zwiększy się liczba gospodarstw, które 
podpiszą umowy z ich firmą do np. 1000 to czy gmina będzie mogła liczyć na negocjacje 
odnośnie zmniejszenia proponowanych stawek. 
W odpowiedzi p. Łysek stwierdził, że jeżeli w praktyce, prawie wszystkie gospodarstwa                 
z terenu tej gminy podpiszą umowy z jego firmą na usuwanie odpadów, to wtedy byłoby to 
możliwe. W takim przypadku byliby nawet skłonni zmniejszyć stawki o 2 zł. 
Sołtys sołectwa Dębno Stanisław Cisłowski poprosił, aby firma EKOM przysyłając aneksy do 
umów zawarła w nich informację, iż istnieje możliwość wymiany pojemników metalowych 
na plastikowe. 
Sołtys sołectwa Sosnówka Jerzy Sitek zadał pytanie, co firma uczyni, jeśli niektórzy nie 
wyrażą zgody na podpisanie aneksów do istniejących już umów. 
Padła odpowiedź, że w takim przypadku firma rozwiąże z taką osobą umowę z trzy 
miesięcznym wypowiedzeniem. 
Radni za sugestią Wójta jednogłośnie dokonali dodatkowego zapisu w § 1 projektu uchwały  
o następującej treści: „- wywóz i unieszkodliwianie nieczystości z 1 pojemnika o poj. 80l – 
10,00 zł brutto/miesięcznie (bez względu na wielkość napełnienia pojemnika)”. 
Innych pytań czy też uwag nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały Nr I/3/08 Rady 
Gminy Nowa Słupia z dnia 20 lutego 2008r. w sprawie ustalenia górnych stawek za usługi w 
zakresie usuwania i unieszkodliwiania stałych odpadów komunalnych. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały  
Głosowanie: 
za – 14 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
Głosowanie jawne imienne stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego uchwała Nr I/3/08 Rady Gminy Nowa 
Słupia z dnia 20 lutego 2008r. została przyjęta jednogłośnie. 
 

W tym miejscu obrad Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz ogłosiła przerwę trwającą                
w godz. 11.00 – 11.20 
 

- zmieniająca uchwałę Nr VI/42/04 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 9 lipca 2004r.                  
w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Odpadami dla Gminy Nowa Słupia na lata 

2004-2011 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz otworzyła dyskusję nad tym projektem uchwały. 
Uwag czy też pytań nie zgłoszono. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rafał Piasecki odczytał projekt uchwały Nr I/4/08 Rady 
Gminy Nowa Słupia z dnia 20 lutego 2008r. zmieniająca uchwałę Nr VI/42/04 Rady Gminy 
Nowa Słupia z dnia 9 lipca 2004r. w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Odpadami dla 
Gminy Nowa Słupia na lata 2004-2011. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały  
Głosowanie: 
za – 14 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
Głosowanie jawne imienne stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego uchwała Nr I/4/08 Rady Gminy Nowa 
Słupia z dnia 20 lutego 2008r. została przyjęta jednogłośnie. 
 

- w sprawie przedłużenia obowiązywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 
zbiorowe odprowadzanie ścieków obowiązujących dla Gminy Nowa Słupia oraz 

określenia górnej wysokości opłaty za odbiór ścieków dowożonych wozami 

asenizacyjnymi i ustalenia wysokości dopłat z budżetu Gminy dla Zakładu Gospodarki 

Mieszkaniowej i Komunalnej w Rudkach 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz otworzyła dyskusję nad tym projektem uchwały. 
Uwag czy też pytań nie zgłoszono. 
W związku z tym odczytała projekt uchwały Nr I/5/08 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia               
20 lutego 2008r. w sprawie przedłużenia obowiązywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie w 
wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków obowiązujących dla Gminy Nowa Słupia oraz 
określenia górnej wysokości opłaty za odbiór ścieków dowożonych wozami asenizacyjnymi          
i ustalenia wysokości dopłat z budżetu Gminy dla Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej                  
i Komunalnej w Rudkach 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały  
Głosowanie: 
za – 14 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
Głosowanie jawne imienne stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego uchwała Nr I/5/08 Rady Gminy Nowa 
Słupia z dnia 20 lutego 2008r. została przyjęta jednogłośnie. 
 

- w sprawie  zmian w budżecie gminy na 2008 rok 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz otworzyła dyskusję nad tym projektem uchwały. 
Uwag czy też pytań nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rafał Piasecki odczytał projekt uchwały Nr I/6/08 Rady 
Gminy Nowa Słupia z dnia 20 lutego 2008r. w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008 rok. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały  
Głosowanie: 
za – 14 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
Głosowanie jawne imienne stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego uchwała Nr I/6/08 Rady Gminy Nowa 
Słupia z dnia 20 lutego 2008r. została przyjęta jednogłośnie. 
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- w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w gminie Nowa Słupia 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz otworzyła dyskusję nad tym projektem uchwały. 
Uwag czy też pytań nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rafał Piasecki odczytał projekt uchwały Nr I/7/08 Rady 
Gminy Nowa Słupia z dnia 20 lutego 2008r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w gminie Nowa Słupia. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 14 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
Głosowanie jawne imienne stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego uchwała Nr I/7/08 Rady Gminy Nowa 
Słupia z dnia 20 lutego 2008r. została przyjęta jednogłośnie. 
 

- w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2008-2010 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz otworzyła dyskusję nad tym projektem uchwały. 
Uwag czy też pytań nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rafał Piasecki odczytał projekt uchwały Nr I/8/08 Rady 
Gminy Nowa Słupia z dnia 20 lutego 2008r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2008-2010. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 14 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
Głosowanie jawne imienne stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego uchwała Nr I/8/08 Rady Gminy Nowa 
Słupia z dnia 20 lutego 2008r. została przyjęta jednogłośnie. 
 

- w sprawie przyjęcia Programu współpracy gminy Nowa Słupia z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego          

w roku 2008 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz otworzyła dyskusję nad tym projektem uchwały. 
Uwag czy też pytań nie zgłoszono. 
W związku z tym odczytała projekt uchwały Nr I/9/08 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia              
20 lutego 2008r. w sprawie przyjęcia Programu współpracy gminy Nowa Słupia                            
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego w roku 2008. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 14 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
Głosowanie jawne imienne stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego uchwała Nr I/9/08 Rady Gminy Nowa 
Słupia z dnia 20 lutego 2008r. została przyjęta jednogłośnie. 
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- w sprawie zasad udzielania rozmiaru zniżek obowiązkowego tygodniowego wymiaru godzin 
zajęć nauczycieli zajmujących stanowiska kierownicze w przedszkolach, szkołach i 

gimnazjach prowadzonych przez gminę Nowa Słupia oraz ustalenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 

niektórych nauczycieli 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz otworzyła dyskusję nad tym projektem uchwały. 
Uwag czy też pytań nie zgłoszono. 
W związku z tym odczytała projekt uchwały Nr I/10/08 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia              
20 lutego 2008r. w sprawie zasad udzielania rozmiaru zniżek obowiązkowego tygodniowego 
wymiaru godzin zajęć nauczycieli zajmujących stanowiska kierownicze w przedszkolach, 
szkołach i gimnazjach prowadzonych przez gminę Nowa Słupia oraz ustalenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 
niektórych nauczycieli. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 14 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
Głosowanie jawne imienne stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego uchwała Nr I/10/08 Rady Gminy Nowa 
Słupia z dnia 20 lutego 2008r. została przyjęta jednogłośnie. 
 
 

Ad. pkt. 7. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Interpelacji jak też zapytań nie zgłoszono. 
 

Ad. pkt. 8 Wolne wnioski i informacje 
 

Wójt Gminy Wiesław Jerzy Gałka odczytał wniosek Ojców Oblatów ze Świętego Krzyża z 
prośbą o zaliczenie iluminacji Świętego Krzyża do oświetlenia ulicznego gminy Nowa Słupia. 
Poprosił o wypowiedź oraz o podjęcie przez radnych decyzji w tej sprawie. 
Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz oraz radny Ryszard Karpiński byli zdania, iż gmina 
powinna przychylić się do prośby Ojców Oblatów. Przewodnicząca Rady Gminy podkreśliła, 
że Święty Krzyż jest wizytówką gminy Nowa Słupia. Pozostali radni nie zgłaszali żadnego 
sprzeciwu, co do przyjęcia wniosku Ojców Oblatów ze Świętego Krzyża. 
Pani Gawlik - mieszkanka gminy była zdania, że gmina powinna wyrazić zgodę tylko na 
zapłatę połowy miesięcznego kosztu za oświetlenie Świętego Krzyża, tj. ok. 500 zł. W 
przeciwnym razie gmina będzie rozrzutna.  
Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz wyjaśniła, że kwota ok. 1.000 zł miesięcznie to nie 
rozrzutność, a tylko promocja gminy w szerokim tego słowa znaczeniu. 
Wójt Gminy Wiesław Jerzy Gałka ustnie przekazał zaproszenie Ojców Oblatów ze Świętego 
Krzyża na dzień 23 lutego br. godz. 11.00 na modlitwy pod hasłem: „Nieustannie się 
módlcie”. 
Radny Ryszard Karpiński poprosił Wójta o dopilnowanie sprawy otwarcia w budynku Urzędu 
Gminy punktu wydziału komunikacji ze Starostwa. Był również zdania, ze radni powinni 
przekazać kwotę, chociaż 100 zł na ogólnowojewódzką zbiórkę pieniędzy z przeznaczeniem 
na odbudowę wieży na Świętym Krzyżu.  
Radny Kazimierz Pawlik poprosił o wyjaśnienie gdzie i komu będzie można wpłacać na 
odbudowę wieży. Wyjaśnień w tej sprawie dokonał Wójt Gminy Wiesław Jerzy Gałka. 
Sołtys sołectwa Serwis Jan Czaja w imieniu własnym i mieszkańców Serwisa złożył 
podziękowania Wójtowi za wykonanie oświetlenia ulicznego w ich miejscowości. 












